
 

Zápis z 7. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

2. 11. 2023 v 18 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: A. Jarý, T. Kábrt, T. Nosek, P. Špelda, L. Vejrek  

Nepřítomni: R. Brát, J. Kult 

Program 

1. Nafukovací hala – montáž, provozní informace 

2. Klubové sparingy 

3. Terminál v klubovně 

4. Hospodaření 1.–3. kvartál 2023 

5. Úpravy areálu a zazimování 

6. Nákupy 

7. Hrací zeď 

8. Přestupy a hostování 

9. Ostatní 

Závěry 

1. Nafukovací hala – montáž, provozní informace 

Předseda informoval o průběhu letošní montáže přetlakové haly. Výstavby se zúčastnilo 24 

brigádníků, které vedl zástupce dodavatelské firmy Calypso. Fa činí cca 18 tis. Kč, z čehož 8 tis. Kč stála 

bodenfólie. Příští rok zkusíme sehnat levnější. Po montáži došlo také ke spravení jednoho hlučného 

motoru technikem Calypso, práce byly provedeny v rámci záruky. Zájem o hraní je už nyní značně větší 

než vloni, každý den se hraje průměrně do 21 hod. To spolu s vyššími venkovními teplotami a novými 

smlouvami na energie zvýšilo provozní výsledek zhruba na trojnásobek loňské částky v tomto čase. V. 

v. se následně po delší diskuzi rozhodl odpustit hráčům s celosezonní rezervací (mimo tréninky) 

zvýhodnění při využití náhrad a zvolil přesun částek za absentované hodiny do března, kdy se již tolik 

netopí. To za předpokladu, že se hráči omluví alespoň 8 hod. před hrou. Předseda dále informoval o 

nákupu nového rezervačního systému, který umožní rezervovat halu méně než 12 hod. před hrou, 

jelikož je přímo napojen na ovládání haly. Této možnosti je již nyní zhusta využíváno. Zařizování 

platební brány je již nyní v poslední fázi administrativních a technických příprav. Ze zákona musíme 

mít také zveřejněné obchodní podmínky k systému. Připravil je předseda, zkontroluje je ze svého 

titulu JUDr. T. Nosek.  

2. Klubové tréninky 

Předseda navrhl výboru systém klubových sparingů. Jde o pravidelně rezervované hodiny v časech, 

kdy hala není příliš využívána, které by byly určené pro červenokostelecké hráče na soupiskách. V. v. 

po delší diskuzi určil vyhradit 2 hod. pro každou kategorii vč. dospělých, které by určení hráči využívali 

zcela zdarma. V. v. tak chce podpořit závodní hráče, kteří mají většinou vyšší náklady spojené 



s tréninky, a slibuje si od tohoto kroku zlepšování jejich výkonů a také stmelování jejich kolektivů. 

Přítomen nebude žádný trenér a kdo přijde, ten bude hrát. Konkrétněji systém klubových sparingů 

zpracuje předseda klubu. 

3. Terminál v klubovně 

Předseda informoval o zprovoznění platebního terminálu v klubovně a ukázal jeho funkčnost.  

4. Hospodaření 1.–3. kvartál 2023 

Dle hospodaření v prvních 3 kvartálech jsme nyní cca 100 tis. Kč v zisku, dalších cca 100 tis. Kč přijde 

z tržeb z drobného prodeje, občerstvení a vstupů. I přesto, že nás čeká ještě poměrně dost nákladů, 

odhaduje předseda provozní výsledek na konci roku jako kladný.  

5. Úpravy areálu a zazimování 

Během podzimu proběhly první opravné práce na sloupech na terase, prozatím směřujících na západ. 

Práce byly velmi náročné, vzhledem k tomu, že na sloupech byla natřená silnovrstvá lazura, která 

nešla moc dobře dolů ani rotační tryskou vapky. Výsledek však je poměrně uspokojivý. Sloupy před 

jarním nátěrem budou muset být obroušeny pásovou bruskou. Zbylé sloupy budou očištěny na jaře 

před sezonou.  

Předseda informoval o harmonogramu úpravy záhonu před terasou: podzim 2023 vybagrování rostlin, 

které si členové nerozebrali, a povrchu do hloubky 10 cm (Tomáš Brejcha), jaro 2024 navezení hlíny a 

výsadba rostlin a položení pásového trávníku (Jan Jankovič a brigádníci). Předseda ukázal členům v. v. 

návrh květeny, v. v. s ním souhlasil a navrhl umístit do návrhu ještě mátu. 

Předseda informoval o zhodnocení stavu jedle v areálu, které provedli pracovníci odborné firmy, a 

nutnosti svázání jejích dvou kmenů. O těchto pracích byl informován OŽP MěÚ, o jejich uskutečněních 

rozhodne RM.  

Další hotové práce: svařený doraz hlavního vchodu (S. Košťál), premiérové vyfoukání zavlažování (L. 

Vejrek, T. Kábrt), čímž jsme ušetřili klubu cca 5000 Kč, klubový žebříček dospělých. 

Botník do šaten bude dle pokynů z minulého jednání v. v. zpracován (P. Špelda), mezitím bude 

v šatnách vyvěšeno upozornění, že budou boty ze stávajícího botníku pravidelně odnášeny do 

kanceláře.  

Dále předseda informoval výbor o tom, že během posledního měsíce proběhly kontroly expanzních 

nádob, hasičských přístrojů i komína ve strojovně.  

6. Nákupy 

V. v. odsouhlasil nákup nových sítí na kurty 1–3, dostatečný počet hrabel, testovacích míčů od fy 

Tecnifibre a potahů na židle dle ukázky předsedy. 

7. Hrací zeď 

V. v. se po delší debatě usnesl, že areál nemá prostor, kde postavit hrací zeď, a tudíž tento návrh 

některých členů oddílu po několika letech opět odmítl.  

8. Přestupy a hostování 



Předseda informoval o přestupu hráčů Miloš Teichman (TJ Slovan Broumov), Petr Kovář (TK Sport 

Náchod) a Wojciech Sadowski do našeho klubu. Zároveň informoval o jednání s Petrem Makrlíkem, 

bývalým hráčem 1. a 2. ligy o hostování v nadcházející sezoně v našem A družstvu. V. v. se shodl, že 

s hostování – i placeným – souhlasí a dal předsedovi mandát hostování za přijatelných podmínek 

dojednat. 

9. Ostatní 

Předseda informoval o zakoupení měsíčního sportovního balíčky O2 sport. 

V. v. se dohodl, že na kluzké palety bude letos v zimě používat technickou sůl. 

 

Zapsal: T. Kábrt  


